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z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
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Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia godz. 1130 

 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu  oraz wójt gminy , zastępca i skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenia porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2008 rok  
   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard  
   Szczeciński na 2008 rok . 
4.Sprawy róŜne  
5.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 11/07 z  poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania , po wcześniejszy oświadczeniu przewodniczącej komisji , iŜ protokół w 
całości odzwierciedla jego przebieg .  
Ad.3 
Przewodnicząca komisji zaproponowała , aby  dyskusję nad projektem budŜetu gminy 
przeprowadzić w formie pytań i odpowiedzi .    
Komisja wyraziła zgodę na taką formę dyskusji .  
Radny Kochaniec zapytał się o róŜnicę jaka powstała wskutek podwyŜszenia o 0.50 zł 
podatku od działalności gospodarczej , czy będzie ta róŜnica zapisane w projekcie budŜetu , a 
drugie pytanie dotyczyło ile wyniósł dochód własny gminy .  
Skarbnik Gminy wyjaśniał ,Ŝe róŜnica to kwota około 21 tys zł i jej zdaniem nie warto teraz 
wprowadzać tej zmiany  , bo będą zmiany w ciągu roku , a są to wpływy od wymiaru i jest to 
niewielka kwota .  
Następnie zostały wyliczone  dochody własne ( tj. bez subwencji i dotacji z budŜetu państwa )  
, które wg wyliczenia wyniosły około   11 928 858 zł. 
Kolejno skarbnik wyjaśniła radnemu Kochańcowi .iŜ kwota  wymieniona w § 4 projektu 
uchwały w wysokości  5 865 144 zł stanowi przychód do budŜetu gminy czyli kredyt  jaki 
gmina będzie chciała zaciągnąć .Kolejno wyjaśniła , iŜ zadłuŜenie gminy liczone jest  w 
stosunku  do całego dochodu . 
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Komisja dyskutowała równieŜ nad problemem poruszonym przez radnego B. Grabskiego , a 
dotyczył on dotacji przekazywanej dla miasta Stargardu Szczecińskiego  z tytułu zawartego 
porozumienia  o wspólnych kosztach eksploatacji linii autobusowych z zakresu lokalnego 
transportu zbiorowego - czy nie mogłyby wykonywać tej usługi obecne na gminie firmy 
przewozowe prywatne , które płacą podatki do gminy . 
Wójt Gminy –  przypomniał ,Ŝe  ta sprawa była dyskutowana juŜ niejednokrotnie  , faktycznie 
gminę  przewozy prywatne nie kosztują nic , mieszkańcy korzystają z przewozów prywatnych  
i to po cenach niŜszych  . Ale nie moŜna zapomnieć , Ŝe są miejscowości obsługiwane przez 
MZK juŜ od wielu lat i to jest juŜ przyzwyczajenie tych mieszkańców i stanowi to pewny 
prestiŜ ,iŜ mają „ autobusy czerwone” . MoŜna by było tak na próbę ogłosić przetarg dla 
miejscowości Swięte –Strachocin – Sułkowo – Tychowo , bo  linia ta jest  obsługiwana  teŜ 
przez  przewoźnika prywatnego .  
Radna Kornet – zapytała się dlaczego w budŜecie nie znalazło się zadanie dotyczące 
dokończenia  remontu świetlicy w Poczerninie i remont świetlicy w Rogowie .  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe zabrakło środków  finansowych , a w Poczerninie w tym roku 
został zrobiony  remont wewnątrz świetlicy . 
Radna Kornet poinformowała ,iŜ byli  u niej sportowcy z klubu i mają pretensje  ,Ŝe w Sownie  
nie mają nic w przeciwieństwie do Grzędzic gdzie mają  szkołę   z salą gimnastyczną , nową 
szatnię dla sportowców i znowu świetlica w Grzędzicach , w Sownie nie jest skończony 
remont świetlicy, sami zrobili m.in. salę komputerową i mają Ŝal ,Ŝe sami robią , a nie są 
doceniani .   
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe na rok 2009 będą  zaplanowane środki na  projekt techniczny 
dotyczący remontu szkoły  i szatni .Dalej wójt wyjaśnił , dlaczego świetlica w Grzędzicach 
poniewaŜ waŜność projektu technicznego kończy się w kwietniu i piszemy wniosek o 
dodatkowe środki. 
Radna Kornet – powiedziała ,Ŝe  z wypowiedzi wójta wnioskuje , Ŝe w 2009 roku będą 
zapisane środki finansowe na  świetlicę w Poczerninie i Rogowie oraz szkoła i świetlica w 
Sownie. 
Następnie radna zapytała się czy są zapisane środki na wykonanie rowów , aby odprowadzić  
wodę z dróg  i sprawa kanalizacji . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe na odprowadzenie wody z dróg to ze środków zapisanych w budŜecie 
na drogi , a sprawa kanalizacji to we wniosku złoŜonym w Urzędzie Marszałkowskim . 
Przewodnicząca komisji – poruszyła temat dotyczący kanalizacji drugiej strony gminy tj. 
Skalin –Koszewo , bo znowu zapisane są  środki na opracowanie  dokumentacji , remont 
drogi w Skalinie od krzyŜa –  bo narzekają rolnicy. Kolejno przewodnicząca komisji  zapytała 
się o to , kto pobiera środki za wykup kwater na cmentarzu w Pęzinie , bo planuje się duŜy  
wydatek na wykonanie zjazdu z drogi asfaltowej na cmentarz . 
Skarbnik Gminy – wyjaśniła ,Ŝe opłatę pobiera zarządca  cmentarza , a potem przekazuje do 
gminy .  
Wójt odnośnie kanalizacji powiedział ,Ŝe naleŜy uaktualnić dokumenty  ,  a złoŜony  wniosek 
na to zadanie  będzie realizowany . 
Kolejno wójt wyjaśnił ,dlaczego symboliczna jest kwota  pobierana  za wydzierŜawienie  
urządzeń i sieci wodociągowych gminy na rzecz Wodociągów  Zachodniopomorskich , bo 
byłaby wówczas wyŜsza cena za wodę . 
Radny Klim – zapytał się o zaplanowane  w budŜecie  środki na mieszkania socjalne , a 
dotyczy to dwóch  miejscowości  Poczernin i Klępino , radny zainteresowany  był  Klępinem , 
poniewaŜ  w tej sprawie ma odbyć się zebranie we wsi ,bo są głosy ,Ŝe będą tam 
zamieszkiwać  rodziny patologiczne .Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła  
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zniszczonej drogi polnej  przez transport wywoŜący buraki na odcinku Kiczarowo – Kicko  ,iŜ 
naleŜy  zdaniem rolników  wyremontować tą drogę  , bo podniesiony jest podatek  rolny . 
Radna Kornet poinformowała , iŜ osobiście wyliczyła  wysokość podatku rolnego liczonego 
od ceny Ŝyta ogłoszonej przez GUS  i tak  w roku 2007 ustalono w wysokości 85 %  ceny  
GUS, a na rok 2008 w wysokości 74 % . 
Radni więcej uwag i pytań do projektu budŜetu gminy na 2008 rok nie zgłosili .  
Wobec powyŜszego przewodnicząca komisji podała do protokołu opinię przyjętą 
jednogłośnie  przez komisję , a mianowicie .  
Komisja Socjalno - Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2008 rok .  
Skarbnik Gminy poinformowała ,iŜ na sesję grudniową będzie przygotowana autopoprawka 
do projektu budŜetu i będzie dotyczyła dwóch sprawa ; 
-  zadanie „ szkoła równych szans „  miało być skończone w roku 2007 , ale przesunęła się  
  realizacja  zadania jeszcze na rok 2008 , 
- zmiana dochodów i wydatków związana  ze środkami na  PFRON, poniewaŜ podpisano  
  umowę na około 14 tys zł tj. program - na pomoc uczniom , którzy są niepełnosprawni , a 
dotyczy roku szkolnego . 
Ad.4 
W sprawach róŜnych zastępca wójta zapytał się czy radni mają jakieś uwagi bądź pytania do 
przekazanej podczas obrad sesji na płytce Strategii , poniewaŜ jest to sprawa dość pilna . 
Ad.5 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                            Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                   ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
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